

日语社规章制度

一、总则

1. 目的与宗旨：本规章制度旨在规范日语社的日常运作，促进成员之间的交流与学习，提升成员的日语语言能力，营造积极向上的社团氛围。
2. 适用范围：本制度适用于所有加入日语社的成员，包括在校学生及教师指导人员。

二、成员管理

1. 入社

新成员需填写入社申请表，经社团管理层审核通过后方可成为正式成员。入社时需缴纳一定的社费，用于社团日常活动。

2. 权利与义务

权利：成员享有参与社团组织的各项活动、获取学习资源、提出合理建议及享受社团提供的各项服务的权利。

义务：成员应遵守社团规章制度，积极参与社团活动，维护社团形象，按时缴纳会费，并对社团发展贡献。

三、活动组织

1. 日常活动：社团定期举办日语角、日语社活动、观影会等活动，成员需积极参与。
2. 活动筹备：活动前，社团管理层需制定详细的活动计划，明确分工，确保活动顺利进行。成员应根据分工积极参与筹备工作。

四、学习资源

1. 资料共享：社团将收集并整理日语学习资料，包括教材、参考书、音频、视频等，供成员免费使用。成员应爱护公共资料，不得私自复制或传播。
2. 学习平台：社团将建立线上学习平台，如微信群、QQ群等，用于分享学习心得、解答疑问、发布通知等。成员应保持平台内容的积极向上。

通过以上规章制度的制定，旨在确保日语社的健康有序发展，为成员提供一个良好的学习交流平台。希望每位成员都能积极参与社团建设，共同为社团的繁荣贡献自己的力量。

Rules and regulations of the Japanese language club

1. General Provisions

1. Purpose and Purpose: The purpose of these rules and regulations is to regulate the daily operation of the Japanese Language Club, promote communication and learning among members, improve members' Japanese language skills, and create a positive community atmosphere.

2. Scope of application: This system applies to all members who join the Japanese Language Club, including current students and teachers.

2. Membership management

1. Join a company

New members need to fill in the application form and become full members only after being approved by the management of the club. When you join the club, you need to pay a certain amount of social fees, which will be used for the daily activities of the club.

2. Rights and Obligations

Rights: Members have the right to participate in various activities organized by the association, obtain learning resources, make reasonable suggestions and enjoy various services provided by the association.

Obligations: Members should abide by the rules and regulations of the association, actively participate in the activities of the association, maintain the image of the association, pay dues on time, and contribute to the development of the association.

3. Organization of activities

1. Daily activities: The club regularly organizes activities such as Japanese corners, Japanese club activities, and movie viewing parties, and members need to actively participate

2. Preparation for the event: Before the event, the management of the club needs to formulate a detailed activity plan and clarify the division of labor to ensure the smooth progress of the event. Members should be actively involved in the preparatory work in accordance with the division of labour.

4. Learning Resources

1. Data sharing: The club will collect and organize Japanese learning materials, including textbooks, reference books, audio, video, etc., for members to use for free. Members should take good care of public information and should not copy or disseminate it without permission.

2. Learning platform: The club will establish an online learning platform, such as WeChat group, QQ group, etc., to share learning experience, answer questions, issue notices, etc. Members should keep the content of the platform positive

Through the formulation of the above rules and regulations, the aim is to ensure the healthy and orderly development of the Japanese language club and provide a good learning and communication platform for members. It is hoped that every member can actively participate in the construction of the community and contribute to the prosperity of the community.

